

《10岁女童国学班遭老师虐待》

10??????????

河北一个姓张的女子因故意伤害罪和虐童被拘留，石家庄日报周五报道。2月18日，河北保定一位单身母亲将10岁的女儿送到北京，据说，张是在北京教国学的，以后可以把孩子送去上大学，并帮她找到好工作。5月26日，张打电话给女孩母亲称孩子患有水痘，要其将孩子领回家。但是，孩子母亲到达之后，发现孩子遍体鳞伤，医院诊断显示孩子手指、脚和锁骨都有伤。之后，母亲发现张的微信上发表的关于孩子们的照片（包括自己的孩子），照片下面写着“请给这些被社会遗弃的孩子捐赠衣物。”的字样。

A woman surnamed Zhang in Hebei province has been detained on suspicion of intentional assault and child abuse, Shijiazhuang Daily reported Friday.

A single mom in Baoding city of Hebei province sent her 10-year-old daughter to Zhang in Beijing on Feb 18, as Zhang allegedly taught Chinese ancient civilization at a Beijing school, and could later send the girl to a university and then find her a job.



On May 26, Zhang called the mom to bring her daughter home, as the girl was suffering from chickenpox. The mom arrived Zhang's place, the so called "school" in Shunyi district of Beijing on May 27, and found the girl covered with bruises and scars. A hospital diagnosis showed the girl had fractures to her fingers, feet and collarbones. She is reported to be still suffering from severe headaches from time to time.

The mom later found a message Zhang posted on the social networking platform Wechat, which featured photos of children, including her daughter, with the words "please donate clothes to these children who were forgotten by the society."